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Uw kenmerk 

Geachte mevrouw/heer. 

In de raadscommissie van 18 januari jl. is u toegezegd dat ik u op korte termijn zou 
informeren over de stand van zaken van een aantal nog openstaande moties en 
toezeggingen. 

Moties. 
Feesten in Balans. 
Op 17 november 2010 heeft u de motie "Heldere criteria voor nieuwe initiatieven en 
bewezen successen" ingediend. Deze hebben wij beantwoord met de brief van 
3 februari2011 (MD 11.2513820). Op 22 december jl. (MD 11. 2799288) heeft u van 
ons een stand van zaken Feesten in Balans II toegezonden gekregen. 

Zwerfafval beperken: denken en doen! 
Bij het vaststellen van het afvalbeheerplan 2011-2015 in december 2010 heeft u de 
motie "ZwerfalVal beperken: denken en doen!" aangenomen. Wij hebben deze op 
12 augustus 2011 beantwoord door middel van een brief (MD 11.2674892). 

Naar mijn mening zijn met bovengenoemde brieven beide moties beantwoord. 
Ik verzoek u dan ook deze van uw lijst af te voeren. 
De overige openstaande moties zijn, met uitzondering van "Meatfree Monday", 
verwerkt in uw LTA voor het komende jaar. 

Meatfree Monday. 
Bij het voorjaarsdebat 2011 heeft u de motie "Meatfiree Monday" aangenomen. 
U verzoekt het college een Groningse Meatfree Monday campagne te starten en 
hiervoor met een voorstel te komen. U heeft tijdens het debat ook nadrukkelijk 
meegegeven aandacht te vragen voor het aanbod in de kantines van onze eigen 
gemeentelijke organisatie. Zoals u weet proberen wdj op dit moment uitvoering te 
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geven aan een bezuinigingtaakstelling op onze catering. Zodra het besluit genomen is, 
zullen wij bij de implementatie hiervan, nader op uw motie terugkomen. 

Toezeggingen. 
Tot slot wil ik ingaan op vier toezeggingen. Ik hoop dat met de beantwoording 
hiervan ook deze van de lijst kurmen worden verwijderd. 

Beloonafvalbakken. 
Bij de behandeling van het afvalbeheerplan 2011-2015 op 8 december 2010 heb ik u 
toegezegd om de suggestie "beloonafvalbakken" (zoals we die onder anderen kermen 
in de Efteling) mee te nemen in de evaluatie van het Noorderplantsoen. 
In de coUegebrief van 3 maart 2011 (RO 11.2523039), is aan u gerapporteerd over de 
genomen maatregelen ten behoeve van de leefbaarheid van het Noorderplantsoen. 
Hierin zijn de uitgangspunten die voor de voorzieningen in het Noorderplantsoen zijn 
gedefinieerd beschreven. Het algemene uitgangspimt daarbij is dat de belangrijkste 
kwaliteit van het Noorderplantsoen bestaat uit het natuurlijke karakter. Dit betekent 
dat er wordt gestreefd naar een beperkt aantal voorzieningen, die een hoogwaardige 
uitstraling hebben en die qua vormgeving en materialisatie passen bij de natuurlijke 
omgeving. 
Ik stel vast dat "beloonafvalbakken", die in pretparken worden gebruikt, niet passen 
bij de natuurlijke kwaliteiten, zoals we die nastreven in het Noorderplantsoen. 
Bovendien zijn deze bakken vooral bedoeld voor kinderen, een zeer beperkt deel van 
de bezoekers in het Noorderplantsoen. Dat sluit mijns inziens echter niet uit dat de 
door ons aanbevolen publieksgerichte campagnes op zomerse dagen mogelijkheden 
bieden om op een originele wijze milieubewust gedrag te belonen. 

Maaisel. 
Op 13 juli vorig jaar heb ik mondeling vragen over vergisten van maaisel beant
woord. Ik heb u toen laten weten dat wij birmen de gemeente Groningen werken aan 
een onderzoek naar benutting van biomassa uit onze eigen plantsoenen, bermen en 
sloten. Het onderzoeksrapport is in concept gereed. Ik verwacht u hierover in het 
voorjaar nader te kunnen informeren. 

Standplaats bevolkingsonderzoek Korrewegwijk. 
In uw vergadering van 12 oktober jl. heeft het CD A gevraagd waarom er geen 
onderzoekswagen bevolkingsonderzoek borstkanker kan staan in de Korrewegwijk? 
Wij hebben overleg gehad met het bureau bevolkingsonderzoek. De standplaats bij de 
Sionskerk is beschikbaar. Echter sinds twee jaar zijn onderzoeksauto's voorzien van 
digitale onderzoeksapparatuur die hogere eisen stelt aan de stroomvoorziening dan 
waarin daar kan worden voorzien. Daamaast waren er af en toe problemen met de 
parkeermogelijkheden voor personeel en clienten. 
Om die reden acht het bureau bevolkingsonderzoek de oude standplaats minder 
geschikt. Een zoektocht naar een nieuwe standplaats in de buurt heeft geen geschikte 
locatie opgeleverd. Omdat er nog vier andere locaties beschikbaar zijn (Lewenborg, 



.eiiH 
Volgvel 2 van 3 

Onderwerp Stand van zaken moties en toezeggingen 

De Wijert, Hoogkerk en Vinkhuizen) heeft het bureau voor bevolkingsonderzoek 
besloten de standplaats op te heffen. Zij zijn van mening dat de spreiding over de stad 
met de resterende standplaatsen voldoende is. 

Vergunning aanvraag springkussen Hoogkerk. 
Tijdens de vergadering van 18 januari stelde de ChristenUnie een vraag met 
betrekking tot de vergunningverlening aan Albert Heijn in Hoogkerk betreffende een 
springkussen. Ik kan u hierover het volgende melden. 
Onze aanvraagprocedure voorziet er in dat er voor meerdere dagen een tijdelijke 
standplaats kan worden aangevraagd. Per dag wordt er een huursom in rekening 
gebracht van € 25,16. Dit is dus een privaatrechtelijke huursom en geen leges. 
Vandaar dat we deze wel tien keer in rekening brengen. Dus bestuursrechtelijk wordt 
er een tijdelijke standplaatsverguiming verleend, maar daar zitten privaatrechtelijke 
(standaard) verhuurvoorwaarden bij en de dagprijs is dus de huursom op basis van 
verhuurvoorwaarden. 
In de praktijk blijkt dat aanvragers hier verschillend mee omgaan. Sommigen vragen 
alles in een keer aan, anderen laten het bijvoorbeeld afhangen van het seizoen. 

Ik hoop hiermee uw vragen voldoende te hebben beantwoord. 


